

No. 55048

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 43649. **Multilateral**

International Convention against doping in sport (with annexes and appendices). Paris, 19 October 2005.

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 6 March 2007

Done at New York on 15 March 2007

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No 43649. **Multilatéral**

Convention internationale contre le dopage dans le sport (avec annexes et appendices). Paris, 19 octobre 2005.

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 6 mars 2007

Fait à New York le 15 mars 2007

Pour le Secrétaire Général